
证书编号：ISC-O-2025-4087-R

兹 证 明

天津淏坤商贸有限公司

统一社会信用代码：91120112MA06L5H5X5
注册地址：天津市津南区咸水沽镇南华路丰达园 6号楼底商 05 邮编: 300280
经营地址：天津市滨海新区海滨街大港油田创业路东段汽配城西侧（原法庭楼） 邮编: 300450

管理体系符合

GB/T45001-2020 / ISO45001：2018标准要求
认证范围：

物业管理；计算机及配件、五金交电、日用百货、体育用品、办公用
品的销售所涉及场所的相关职业健康安全管理活动

发证日期：2025年 05月 14日
有效期至：2028年 05月 13日

职业健康安全管理体系认证证书



Registration No. ISC-O-2025-4087-R

This is to certify that

Tianjin Gengkun Trading Co., Ltd

The social credit code：91120112MA06L5H5X5

Registered Address: Building No.6, Fengda Garden, Nanhua Road, Xianshuigu Town, Jinnan District, Tianjin City,

Ground Floor Commercial Building 05

Audit Address: West side of the Auto Parts City on the east section of Chuangye Road, Dagang Oilfield, Haibin

Street, Binhai New Area, Tianjin (formerly known as the Court Building)

Which is in conformity with

GB/T45001-2020 / ISO45001：2018

This certificate covers the following scope of

Property management; Occupational health and safety management activities related to the sales of computers
and accessories, hardware and electrical equipment, daily necessities, sports equipment, and office supplies in the
premises involved

Issue Date：2025-05-14

Expiration Date: 2028-05-13

Occupation Health Safety

Management System Certificate


